
Zasedání Kolejní rady dne 11. 11. 2024

Kde: v místnosti Kolejní rady
Přítomni: Adnan Al Ali, Tim Anderle, Nikoleta Anderlová, Jonáš Havelka, Damian
Wałoszek
Hosté: Dmytro Vorontsov
Zapisovatel: Adnan Al Ali
Zasedání začalo v 16:45.

Program zasedání
• Fronta na jednolůžkové pokoje
• Hluk před kolejí
• Mailing list s novinkami
• Klubovny a hudební zkušebny
• Kurýři

Fronta na jednolůžkové pokoje
D. Vorontsov přichází se stížností na netransparentní systém pořadníku na jednolůžkové

pokoje. Tvrdí, že na pokoj čeká už od roku 2020 a stále se k němu nedostal. D. Wałoszek
odpovídá, že v tomto případě pravděpodobně nastala chyba při komunikaci o uvolnění
pokoje. Kompletní transparentnost není prakticky zrealizovatelná, ale čekající se mohou
informovat o své pozici v ubytovací kanceláři.

N. Anderlová dodává, že vzhledem ke snahě obsazovat jednolůžkové pokoje co nejrychleji
se někdy stává, že zaměstnankyně ubytovací kanceláře zavolá na kolejní telefon a nedostane-
li odpověď, posune se na dalšího člověka v pořadníku.

D. Vorontsov dále navrhuje, aby mělo studentství doktorantského studia prioritu ve
frontě, protože mají často větší responsibilitu a drahou techniku. N. Anderlová to považuje
za nespravedlivé, neboť zmiňované osoby jsou obvykle výdělečně činné. Ostatní členství
KR souhlasí. N. Anderlová dodává, že pokud někdo potřebuje jednolůžkový pokoj nutně,
k dispozici jsou koleje, které mají větší kapacity jednolůžkových pokojů.

Hluk před kolejí
D. Vorontsov připomíná problém hluku před kolejí v pozdních hodinách. Navrhuje

řešit tyto případy v policií. N. Anderlová říká, že policie často není ochotna jezdit na naši
kolej a v případě zásahu dává typicky pouze slovní varování.

Účinnější by bylo dotyčné lidi identifikovat a vedení koleje by jim mohlo udělit na-
pomenutí. Problém však spočívá v tom, jak dané lidi identifikovat. KR navrhuje zvážit
možnost použít k identifikaci logy ze čtečky na ISIC na dveřích.

Mailing list s novinkami
J. Havelka a D. Wałoszek navrhují zavést e-mailovou komunikaci novinek ve formě

mailing listu/newsletteru jako alternativu k Facebookové skupině, která momentálně slouží
jako primární komunikační kanál pro KR. O potřebě mailing listu se KR neshodla a o jeho
zavedení se rozhodlo hlasováním:
Hlasování (pro – proti – zdrželi se): 3 – 2 – 0

T. Anderle upozorňuje, aby zprávy nebyly příliš časté; jinak by mohly být považovány
za nevyžádané. KR navrhuje, aby o mailing listu informovala ubytované paní vedoucí
koleje, až bude připraven. Mailing list bude mít dva kanály:



1. mimořádnosti a novinky na koleji a
2. plánované akce.

Klubovny a hudební zkušebny
D. Wałoszek informuje, že informace o rezervaci klubovny jsou napsány komplikovaně

a bylo by třeba je zjednodušit. Rovněž by bylo třeba aktualizovat řád, aby reflektoval
současné podmínky. KR předběžně diskutovala o následujících změnách. Konkrétní znění
bude předmětem další diskuse a nový návrh bude předložen paní vedoucí koleje ke schválení.

• Upřesnění akcí, pro které postačuje schválení KR (a není třeba schválení od paní
vedoucí koleje).

• Možnost požádat o půjčení klubovny elektronicky.
• V bodě 2d) řádu Velké klubovny (a 3d) Malé klubovny a Aerobiku) je slovo „ jedno-

rázové“ zavádějící a bylo by vhodné celý bod přeformulovat
• Pravidlo, které dává osobě půjčující si klubovnu povinnost vrátit ji v uklizeném

stavu, pod hrozbou pokuty.
• Poplatky za půjčení (resp. za úklid) by měly být transparentní:

– běžný poplatek je 100 kč,
– při klidných akcích může být poplatek odpuštěn,
– zvážit možnost vratné zálohy dalších 100 kč, která se bude vracet po vrácení

klubovny v uklizeném stavu,
– . . . konkrétní detaily budou prokonzultovány s paní vedoucí koleje.

• Čistotu klubovny by mohl kontrolovat zaměstnanec z vrátnice.
Formulář na zapůjčení klubovny by bylo také vhodné aktualizovat s následujícími

navrhovanými změnami:
• Přidání povinných polí na číslo i e-mail.
• Přidání možnosti „Uklidím ráno po akci“.
Současné pojmenování „klavírní místost“ a „hudební zkušebna“ není dostatečně vy-

povídající a lidé často žádají o hudební zkušebnu, i když by pro jejich účely postačovala
klavírní místnost. Klavírní místnost totiž neslouží pouze ke hře na klavír – je také vhodná
pro individuální hru na hudební nástroje. KR navrhuje přejmenovat hudební zkušebnu na
„kapelní místnost“ a přidat ke místnostem srozumitelný popis na stránkách KR.

Po schůzce KR se přistoupila k tomudle řešení: D. Wałoszek přidal na web KR sekci
„Klavírní místnost“. Přidány byly také fotky klavírní místnosti a hudební zkušebny do
příslušejících sekcí. Správce Hudební zkušebny přidal info, že existuje Klavírní místnost,
do textu v sekci „Hudební zkušebna“.

Kurýři
KR reaguje na zákaz pohybu kurýrů a donáškových služeb po prostorách kolejí, s

výjimkou vestibulu. N. Anderlová připomíná, že lidé, kteří jsou nemocní, často potřebují
donášku až ke dveřím. KR přichází s následujícím usnesením, které považuje za kompromis:
Usnesení č. 2/2024: Kolejní rada nesouhlasí s úplným zákazem pohybu kurýrů a
donáškových služeb po prostorách koleje a silně podporuje zavést možnost kurýrů chodit
do pater s povinností se hlásit na vrátnici.
Hlasování (pro – proti – zdrželi se): 5 – 0 – 0

KR se dohodne s paní vedoucí koleje, aby toto pravidlo vykomunikovala se zaměstnan-
cemi vrátnic.
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